
Hei,
Vi har mottatt en klage som gjelder planlagt hundepensjonat på Gjølga. Vi hadde tenkt at en 
befaring kunne være den mest hensiktsmessige måte å behandle denne saken på. I sakens 
sammenheng vil vi også ha en liten gjennomgang med kommunen. Dette kan gjøres ved at dere er 
med på befaring eller at vi har en separat samtale. Snakket i dag per telefon med kommunelege 
Schmidt-Melbye og vi kom til at han ikke nødvendigvis trenger å være med på et slikt møte, men at 
vi eventuelt kan diskutere spesielle spørsmål i ettertid. Vi overlater det til kommunen om man også 
ønsker å ha noen fra plan- og byggeavdelingen med.
Foreløpig sikter vi på torsdag den 14.1.2010, alternativ torsdag 21.1.2010.
I begynnelse av januar tar vi kontakt for nærmere avtaler.
Mvh
Harry P.A. van de Water, ass.fylkeslege i Sør-Trøndelag
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